



Styrelsemöte v. 17

Datum: 2023-04-25

Tid: 12:15

Plats: Fooajén

Närvarande: Robin Forslund, Samuel Lindberg, Markus Eriksson, Emil Edin, Johan Andersson Östling, Linus Hellström, Axel Hamilton, Ella Kennebäck, Filippa Westerberg

1 Mötets öppnande

2 Formalia

Val av justerare

Filippa Westerberg valdes till justerare.

Godkännande av dagordning

3 Senaste mötesprotokoll

4 Lägesrapport

Axel: Såfort fått kortet ska beställa, kan behöva ringa dom för soundboksen och ändra adress för faktura. snacks kommer imorn

Filippa: Möte igår, det som beslutades: tillsättning av husvärdar, ska tas upp me ledningen. En husledare kan man kontakta om det är något angående huset samt ändra bokningssystemet i det andra huset

Linus och Johan: Capseisa märken hinner inte komma in, ska köpa sopsäckar osv. Vet ej om man kan använda denna högtalare, ska lösa en högtalare. Snart Sittning med biomed och es. Möte igår angående besluta om garanterade platser på sittningar för folk utanför TD.

Samuel: iZettle ska nog kunna fungera imorn. Väntar på svar.

Emil: UTN möte imorn, programråd snart

Robin: FUM 16 eller 17 maj, fått in en motion om hedersmedlemm. Kommer accepteras i sin helhet. Utöver det så kommer DV få en monter på Stingfestivalen där vi kan snacka och representera vår sektion. Kommer stå där som styrelsen. Möte på torsdag om utnarm.

5 Mötesfrågor

5.1 Hus råd

Var igår och gick igenom angående husledare för sektionsshus som man kan kontakta

5.2 Kort till betalning av soundboks

Ska fixas

6 Övriga frågor

Styrelsebilder:

Noa kan ta bilder. Efter AG

7 Mötets avslutande

Mötet avslutades kl 12:53

Sekreterare Markus Eriksson

Ordförande Robin Forslund

Justerare Filippa Westerberg



UPPSALA
DATAVETARE